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Referat 
BLR Bestyrelsesmøde - Torsdag den 3. oktober 2024, kl. 19:00 
 
Medlemmer:  Jens, Tine, Pernille, Majbritt GL, Malene, Mai-

Britt, Majbritt L 
Afbud:  
Nicole 

Suppleanter:  Jacob, Nicole  
 

Punkt 1  Godkend referat fra sidst Gennemgang (5 min) Jens 

Referat Godkendt  

Punkt 2  Udestående opgaver fra tidligere møder Se liste under dagsorden… Gennemgang (5 min)  Jens 

Referat Gennemgået 

Punkt 3  Økonomi  Orientering (5 min) Fast punkt 

Referat Drøftet 

Punkt 4  Til og fra personalet Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Intet 

Punkt 5  Elevheste 
Heste til undervisning / belastningsskema 

Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Stadig på udkig efter 2 heste til ridefys/undervisning 
Gennemgået belastning skema for elevhestene – underviserne opfordres til at udfylde belastnings skemaet i 
oktober/november, sådan at der kan indkaldes til et fælles elevheste møde i december for besætningen kan drøftes. 
Malene opretter en messenger gruppe, og der afholdes et møde i december. 
 
Malene og Jacob overtager ejerskabet af Lille F, elevskolen lejer forsat Lille F til lørdags undervisning. Lille F indgår 
forsat i elevponyernes foldgruppe, og weekend fodervagt sørger for mugning af boks lørdag. 

Punkt 6  Undervisning 
Onsdags undervisning 

Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Undervisning onsdag aften fra 20:00 – 21:00, Malene overtager fremadrettet undervisningen, og rider med en gang  
i mellem. 

Punkt 7  Privat stald 
Bokse i privatstalden 

Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Ventelisten er gennemgået, men bokse kan ikke fordeles før vi ved om vi kan få godkendelse til at øge antal heste.  
Drøftes på møde i november 

Punkt 8  Medlemmer har ordet  Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat  Ingen input 

Punkt 9  Solceller 
Solcelle gruppen har brug for en beslutning fra bestyrelsen, om vi skal 
arbejde videre med projekt ”solceller” – Finansiering er på i alt 
410.938 kr. incl. moms ud fra udarbejdet overslag. Vi har tilsagn fra 
fonde på i alt 140.000 kr. Solcellegruppen foreslår at rest 
finansieringen sker med 100.000 kr. i kommunelån (afdrages over 10 
år rentefrit) samt restbeløbet tages fr kassekreditten. 
Se vedlagte projektbeskrivelse incl. finansiering.  

Drøftelse (10 min) 
 
 

Mai-Britt L 

Referat Bestyrelsen er positivt stemt for projektet, hvis prisen kan lande på 200.000 kr. incl. alt  
  – vi afventer ny gennemregning fra solcellegruppen. Jens giver tilbagemelding til solcellegruppen. 

Punkt 10  Beredskabsplan 
Plan ift. beredskabsstyrelsens udmelding om mad/vand til 3 døgn til 
både mennesker og dyr - måske en plan B samt i talesætning heraf 

Drøftelse (10 min) Pernille 

Referat Hø og foder har vi på lager til 3 dage. I forhold til vand overvejes mulighed for nedgravning af tank til opsamling af  
regnvand  

Punkt 11  Klubtøj 
Der er forespørgsel på klubtøj 

Drøftelse (10 min) Majbritt LM 

Referat Vi tager en ny omgang klubtøj inden jul. 

  

Kageturnus:  
Januar: Mai-Britt L 
Februar: Tine 
Marts: Jens 
April: Majbritt L 
Maj: Pernille 
Juni: Mai-Britt L 
August: Majbritt GL 
September; Malene 
Oktober: Jacob 
November: Nicole 
December: Julefrokost 
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Punkt 12  Ny ridebanebund 
Plan for hvem der kører den og hvornår 

Drøftelse (10 min) Jacob 

Referat Der bliver kørt bane hver morgen i hverdagene af staldmand, + fredag efter undervisning (18:00 – 18:30) og søndag efter 
spring undervisning. Halplan bliver opdateret. 

Punkt 13  Højtaler/Musik anlæg til Klubmesterskab Drøftelse (10 min) Majbritt LM 

Referat Vi lejer ikke udstyr til klubmesterskabet – Det gamle anlæg fungerer i ridehallen.  
På springbanen er det ikke nødvendigt med mikrofon og højtaler. Jens giver besked til stævneudvalget. 

Punkt 14  Praktik på rideskolen 
Dybbøl Efterskole spørger, vi har plads til 3 elever i praktik i stalden i  
uge 47. Det drejer sig om 3 9.klasses piger. Praktikken er i 4 dage 

Drøftelse (10 min) Majbritt LM 

Referat Vi har ikke mulighed for at have 3 praktikanter af gangen – Mai-Britt  L giver besked retur til Dybbøl efterskole 

Punkt 15  Planlægning af kommende aktiviteter 
Ringridning november / december 

Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Da vi er i gang med at etablere bunden i ridehallen, er den ikke klar til den belastning det giver med ringridning. Så vi kan  
desværre ikke bruge den til ringridning pt. 

Punkt 16  Eventuelt Ordet frit (15 min) Fast punkt 

Referat − Rottetilsyn i perioden oktober – februar, Jens aftaler et tidspunkt med kommunen. 
− Malene arrangerer en oprydningsdag, hvor sten, rør, og andre ting omkring på rideskolen skal køres væk. 
− Ønske om køb af ny reol til teknik-rummet – Pernille køber reol og kasser, samt igangsætter oprydning  

Punkt 17  Punkter til kommende møde Drøftelse (5 min) Fast punkt 

Referat -  
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Udestående opgaver fra tidligere møder: 

HVAD STATUS HVEM 

Fra stævneudvalget, ønske om: 
• Højtaler og mikrofon 

 

Højtaler projektet bliver udført i foråret 2024, 
hvis der er budget til det.  
April: Vi tester om en løsning med soundbox 
fungerer 

Majbritt Lindblad 

November    

Tilret hjemmeside vedr. reservation af bokse i privatstald Igangværende Mai-Brit L 

December    

Ønske om der afholdes ”ryttermærkekursus” Igangværende Tine / Jens 

Maj    

Hegn rundt om jordfolde 
 

Igangværende  Majbritt GL/Jens 

 

Opgaver til BLR dag 

Udebokse skal færdiggøres  Jacob / Kenneth 

Reparation af pallemøbler 
Bogstaver på dressurbanen 
 

  

 

Ønsker til Fondssøgning: 

Baneplanner  Lisa 

Dækkener til elevheste  Lisa 

 

Økonomisk prioriteringsliste 

• Ny pony 
• Nyt låsesystem til de resterende døre (sekretariat) i stalden 
• Højtalere til udebanerne 


